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§ 18  

Övriga frågor 

 

Magnus Granat (M) ställde en fråga till förvaltningen om det 

finns en plan för att åtgärda det tjocka lager grus som har lagts 

ut i Tessinparken och som orsakar framkomlighetsproblem.  

Parkingenjör Magnus Björkman svarar att förvaltningen är 

medveten om problemet och att det kommer att åtgärdas inom 

kort. 

 

Berit Nyberg (S) ställde en fråga om återkoppling med 

anledning av det medborgarförslag om skyltar till 

Böcklingbacken som redovisas under ärende 3, och som har 

sänts vidare till berörd förvaltning. Förvaltningen svarar att 

nämnden kommer att få återkoppling. 
 
 
 
 

 

 

 


